



Date: 12 January 2023

Ref:

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi

CEO - Bursa Kuwait

State of Kuwait

التاريخ: 12 يناير 2023

المرجع: 77

المحترم السيد / محمد سعود العصيمي

الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت

دولة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Zain disclosure regarding Zain Iraq

الموضوع: إفصاح زين بخصوص شركة زين العراق

As per chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its law No. 7/2010 regarding disclosure of Material Information.

وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

kindly find the following disclosure as provided by Zain Iraq.

نرفق لكم أدناه الإفصاح الوارد إلينا من قبل شركة زين العراق

Attached; Disclosure Form of Material Information

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،



بدر ناصر الخرافي

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي لمجموعة زين

Bader Nasser Al Kharafi

Vice Chairman and Group CEO



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

Date:	التاريخ : 12 يناير 2023 12 January 2023
Name of Listed Company	اسم الشركة المدرجة شركة الاتصالات المتنقلة ش.م.ك.ع. - زين Mobile Telecommunications Company K.S.C.P.– Zain
المعلومة الجوهرية	<p>نود أن نفيديكم علما بأن شركة زين العراق قد قامت بتوقيع اتفاقية لبيع وإعادة إستئجار الأصول الخاملة التي تشمل هياكل الأبراج والمرافق المساندة من مولدات كهرباء، خزانات الوقود وأكشاك الحماية ("الأبراج") في العراق مع شركة TASC Towers Iraq. تشتمل هذه الاتفاقية على بيع وإعادة إستئجار ("الأبراج") والبالغ عددها 4,968 بقيمة 180 مليون دولار أمريكي (55 مليون دينار كويتي). على أن تقوم شركة TASC Towers Iraq ببناء مواقع جديدة ومن ضمنها بناء 198 موقع جديد خلال الـ 12 شهر المقبلة. نود الإشارة إلى أن مجموعة زين زادت حصتها في شركة TASC Towers في تاريخه من نسبة 69% إلى 83.47%، على أن تستمر شركة TASC Towers بالعمل ككيان مستقل حيث أن أغلبية أعضاء مجلس الإدارة غير تابعين لمجموعة زين، و لها فريق تنفيذي خاص بها. ونظرا لطبيعة مساهمة زين ونموذج التشغيل المستقل، ستظل TASC Towers شركة زميلة لمجموعة زين.</p> <p>We would like to inform you that Zain Iraq has signed agreements for the sale and leaseback of passive components and supporting facilities such as power generators, fuel tanks and protection kiosks (collectively referred to as "tower assets") in Iraq with TASC Towers Iraq company. These agreements include the Sale and leaseback rights for 4,968 tower assets, at a value of USD 180 million (KD 55 million). TASC Towers Iraq will be expanding the network and building new tower sites across the country, including an agreed 198 new sites over the next 12 months.</p> <p>We would like also to highlight that as of this date, Zain Group increased its share in TASC Towers from 69% to 83.47%. TASC Towers would however continue to operate as an independent entity, with a board of non-Zain Group majority members and an independant management team. Given the nature of Zain's shareholding and the independent operating model, TASC Towers will remain as an associate company of Zain Group.</p>
Significate of the Material Information on the Financial position of the Company	<p>أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة</p> <p>هذه الاتفاقية سوف يكون لها أثر مالي إيجابي على عمليات الشركة في العراق. يقدر الربح المحاسبي من هذه الصفقة ما يقارب 36 مليون دولار أمريكي (11 مليون دينار كويتي) والذي سوف يتم تسجيله في البيانات المالية لشركة زين العراق في الربع الأول من العام 2023.</p> <p>This agreement will have a positive impact on the company's operations in Iraq. The accounting gain of this transaction is expected to be approximately USD 36 million (KD 11 million) which will be recorded in the financial statements of Zain Iraq in the first quarter of 2023.</p>

